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Til Epidemiudvalget 
 
Det jeg håber, er at I/man vil overveje at indføre restriktioner omkring Coronapas i fitnesscentre. 
Det afholder rigtigt mange fra at træne at der pt. er stigende smitte og der pt. ikke er krav om at 
vise Corona-pas. Ergo har det ikke en gavnlig og ønsket effekt hos befolkningen, idet færre træner 
pga. utryghed omkring smitterisiko. 
Jeg plejer selv at træne, men har nu i 1.5 md. holdt pause og finder det dybt bekymrende, at det 
skal føles utrygt at træne og at jeg og  
mange mange andre (kan jeg fornemme bl.a. via medierne) er nødsaget til at droppe træningen og 
holde sig væk fra træningscentrene. 
Ergo kan det tyde på at manglende krav om Coronapas i træningscentre har modsat effekt af den 
tilønskede effekt. 
 
Kan I overveje om der kan indføres krav om Coronapas asap? 
 
Alt andet virker dybt ulogisk og ikke optimalt, idet der er større risiko for at blive smittet til træning 
end på en restaurant og i en butik. 
 
Med venlig hilsen 
Charlotte Berg Dahm 
 

Offentligt
EPI Alm.del - Bilag 105

Epidemiudvalget 2021-22


